

Title (en)

Label for shipping goods and method of manufacture.

Title (de)

Versandgut-Etikett und Verfahren zu dessen Herstellung.

Title (fr)

Etiquette pour l'expédition de marchandises et sa méthode de fabrication.

Publication

**EP 0468172 A2 19920129 (DE)**

Application

**EP 91109206 A 19910605**

Priority

DE 4023803 A 19900726

Abstract (en)

A label for shipping goods comprises a loop section and a secondary section, the two of which are connected detachably to each other by means of a perforation. An adhesive layer (13 and 12, respectively) of the loop section (2) and of the secondary section (3) end at a distance ahead of the perforation line (4). The two ends of the cover strip (6) are uncoated and adhere directly to the opposite adhesive layer (13 and 12, respectively) of the loop section (2) and of the secondary section (3). At the transition to the respective adhesive layer, they are designed such that they can be folded over about the transitional line (15, 14). On a level with the perforation line (4) of the loop section (2) and of the secondary section (3), the cover strip (6) is provided with a cut-line join (7), which breaks open when the two sections are folded over about the perforation line (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Versandgut-Etikett besteht aus einem Schlaufenabschnitt und einen Nebenabschnitt, die beide über eine Perforation lösbar miteinander verbunden sind. Eine Klebeschicht (13 bzw. 12) des Schlaufenabschnitts (2) und des Nebenabschnitts (3) enden in einem Abstand vor der Perforationslinie (4). Die beiden Enden des Abdeckstreifens (6) sind unbeschichtet und haften direkt auf der gegenüberliegenden Klebeschicht (13 bzw. 12) des Schlaufenabschnitts (2) und des Nebenabschnitts (3). Sie sind am Übergang zur jeweiligen Klebeschicht um die Übergangslinie (15, 14) umklappbar ausgebildet. Der Abdeckstreifen (6) ist in Höhe der Perforationslinie (4) des Schlaufenabschnitts (2) und des Nebenabschnitts (3) mit einer beim Umklappen beider Abschnitte um die Perforationslinie (4) aufbrechenden Schnittlinienverbindung (7) versehen. <IMAGE>

IPC 1-7

**G09F 3/02; G09F 3/10**

IPC 8 full level

**G09F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**G09F 3/0288** (2013.01 - EP US); **Y10T 428/1495** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/15** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/2486** (2015.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0468172 A2 19920129; EP 0468172 A3 19920812; DE 4023803 A1 19920206; DE 4023803 C2 19920507; US 5217775 A 19930608**

DOCDB simple family (application)

**EP 91109206 A 19910605; DE 4023803 A 19900726; US 71640291 A 19910617**